

إقرار وتعهد

نحن / مكتب شادن للاستشارات الهندسية " ترخيص رقم (١١٨٥) المفوض من قبل المكتب المستثمر (مدارس يارا العالمية) للتقديم علي برنامج (اعتماد) التابع ل (شركة تطوير للمباني / وزارة التعليم) للمشروع التعليمي المقام على قطعة رقم بدون ضمن المخطط التنظيم رقم بدون بحي جيرة .

نقر ونتعهد بالاتي :

أولاً : نقر بأننا قد اطلعنا وفهمنا جميع الضوابط والشروط المنظمة والمعايير الصادرة من شركة تطوير للمباني ووزارة الشؤون البلدية والقروية والدفاع المدني والجهات الاخرى وذلك فيما يخص البرامج الموجودة في بوابة المدارس الاهلية بالموقع الالكتروني لشركة تطوير للمباني .

ثانياً : نلتزم بتطبيق جميع المعايير المشار اليها في البند (اولاً) اعلاه .

ثالثاً : نتعهد بصحة جميع المعلومات والمخططات والبيانات والمخططات والتقارير والصور وغيرها من المتطلبات المقدمة منا وانها مقدمة بشكل واضح ودقيق وغير قابل للبس .

رابعا : نقر بحق وزارة التعليم وشركة تطوير للمباني في اتخاذ الاجراءات التي تراها مناسبة ضد مكتبنا الهندسي بما في ذلك الرفع للهيئة السعودية للمهندسين والجهات الاخرى لتطبيق النظام ضدنا في حال عدم الالتزام بما تقدم .

خامسا : الطاقة الاستيعابية للطالبات ١٩٠٠ طالبة .

سادسا : الطاقة الاستيعابية للطلاب ١٧٥٠ طالب .

صاحب المكتب الهندسي / المفوض من قبل المكتب الهندسي (مرفق التفويض)

الاسم / سلمان القحطاني

التوقيع /

التاريخ /



(+966)582516889 - (+966)540268815

M.HOSNY.SHADN@GMAIL.COM Page

الرياض - السعودي الغربي - شارع حمزة بن عبد المطلب - مقابل صيدلية أورنج

Acknowledgment and pledge

We / Shaden Office for Engineering Consultations, License No. (1185), authorized by the Company Yara International Schools, to apply for the accreditation program of the TTWEER Building Company / Ministry of Education for the project on a plot of land without a number within the scheme No. without in Jabra neighborhood.

We acknowledge and undertake the following:

First: We acknowledge that we have read and understood all the controls, conditions, and standards issued by TATWEER Buildings Company, the Ministry of Municipal and Rural Affairs, Civil Defense and other bodies, with regard to the programs on the private and International Schools portal on the TATWEER Building Company website.

Second: We are committed to applying all the criteria referred to in item (First) above.

Third: We pledge the correctness of all information, plans, data, reports, photos and other requirements submitted by us, and that they are presented in a clear, accurate and unambiguous manner.

Fourth: We acknowledge the right of the Ministry of Education and the Building Development Company to take the measures it deems appropriate against our engineering office, including the submission to the Saudi Council of Engineers and other bodies.

To apply the system against us in the event of non-compliance with the foregoing.

Fifth: The female students' building accommodates 1900 students.

Sixth: The student building has a capacity of 1750 students

Engineering office owner

Name: Salman Al-Qahtani

Signature: Sd

Dated: 28-12-2020